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نكته بازی

حالا خیالت راحت شد؟
خیبر خرم آباد در هفته پایانی نیم فصل اول در زمین خودی با نتیجه 2بر 
یک مقابل مس رفسنجان شکست خورد تا دور رفت را در رتبه 2تا مانده 
به آخر جدول تمام کند؛ جایی که طبیعتا خطر سقوط به شدت احساس 
می شود. خب البته این تیم هواداران زیادی در خرم آباد دارد و هیچ کس 
مایل نیست نخستین حضورش در لیگ برتر این اندازه کوتاه باشد. آنها 
حتما در نیم فصل دوم نتایج بهتری خواهند گرفت، اما به این منظور نیاز 
دارند کمی هم حرفه ای تر بیندیشند و رفتار کنند. به عنوان مثال احتمالا 
بخشی از دلایل شکست خیبر مقابل مس، تمرکز پایین کادرفنی این تیم 
بود. در حقیقت سعید دقیقی و شرکا در این چند روز به قدری راجع به 
اشتباهات داوری بازی با پرسپولیس حرف زدند که کلا یادشان رفت لیگ 
ادامه دارد و از قضا امتیازات بازی با مس هم همان قدر مهم است. حالا با 

این باخت، خیالت راحت شد آقای دقیقی؟ وا می دهی دیگر؟

یعنی با آنالیز تعطیل کردید؟
طی روزهای گذشــته تعطیلــی طولانی مدت و 8روزه اســتقلال در 
نیم فصل، اعتراضات زیادی را به دنبال آورد و حتی خیلی از پیشکسوتان 
و هواداران خود این تیم هم از این موضوع ابــراز تعجب کردند. به هر 
حال شرایط استقلال از هیچ نظر خوب نیست و این تعطیلی طولانی 
تناسبی با وضعیت تیم ندارد. در پی اوج گرفتن انتقادها اما، ایمان عالمی، 
سرپرست استقلال در مصاحبه ای گفته:»این تعطیلی براساس آنالیز و 
معیارهای مدنظر کادر فنی بوده اســت.« یعنی آنالیز کردید و به این 
نتیجه رسیدید که اگر تعطیل کنید بهتر است؟ خب اگر شرایط چطوری 
بود ترجیح می دادید زودتر به تمرینات برگردید و کار را شروع کنید؟ اگر 
بالای جدول برای قهرمانی می جنگیدید، کمتر تعطیل می کردید؟ چرا 
باید بازیکنان تیمی که در رده دهم جدول است و در مورد تعهد کافی 

بعضی از آنها هم تردید وجود دارد، 8روز بخور و بخواب جایزه بگیرند؟

بازگشت آقای اشتباهی!
بعد از چند روز گمانه زنی، سرانجام علی کفاشیان رسما برای حضور در 
انتخابات نام نویسی کرد تا نشان بدهد سودای بازگشت به خیابان سئول 
را در سر دارد. داستان کفاشیان در فوتبال جالب است؛ مردی که گفته 
می شود نخستین بار وارد انتخابات شد تا یک بازنده فرمایشی مقابل 
کاندیدای اصلی یعنی علی آبادی باشد، اما بعد از آنکه فیفا با حضور رئیس 
وقت سازمان تربیت بدنی در فدراسیون موافقت نکرد، کفاشیان رئیس 
شد و سال ها در آن سمت ماند. او دوران پرانتقادی را پشت سر گذاشت، 
همه  چیز را به شوخی و خنده برگزار می کرد و حتی یک بار برای بیان 
اینکه هیچ اختیاری ندارد، گفت: »ما اصلا لیوانی دست مان نیست که 
این طرف بگذاریم یا آن طرف.« حالا اما معلوم شده رئیس بودن حس 
خوشایندی برای »آقای اشتباهی« داشته و او به صحنه برگشته. ظاهرا 

در همه این مدت، ما سر کار بودیم که به کارهای او می خندیدیم!

محمدحسین کنعانی زادگان حاضر نیست در مورد چالش هایی که با سرمربی پیشین پرسپولیس 
داشته حرف بزند. او مطمئن است سرخپوشان توانایی تکرار عنوان قهرمانی شان را دارند

امیرحسین اعظمی|  محمد حسین کنعانی زا دگان یکی از بازیکنانی 
بود که بیشــترین چالش را با خوان کارلوس گاریدو، سرمربی پیشین 
پرسپولیس داشت. با وجود این او حاضر نیست درباره چرایی این موضوع 
صحبت کند. مدافع ملی پوش قرمزها می گوید گذشته ها گذشته و فقط 
باید به فکر آینده بود. کنعانی که در مســابقات پایانی نیم فصل بازوبند 
کاپیتانی پرسپولیس را به دست داشت، با توجه به 6امتیازی که تیم با 
کریم باقری گرفت ، به آینده امیدوار شــده و مدعی است پرسپولیس 

می تواند بار دیگر جام قهرمانی را بالای سر ببرد.

    از 2بازی 6امتیاز گرفتید و پرســپولیس در پایان 
نیم فصل اول وضعیت خوبی در جدول پیدا کرد. حضور کریم 

باقری چقدر در تغییر شرایط تیم نقش داشت؟
ما به این دو برد نیاز داشتیم و خوشــبختانه نیم فصل اول را با شرایط 
خوبی به پایان رســاندیم. امیدوارم بتوانیم در نیم فصل دوم هم نتایج 
خوبی بگیریم و دوباره قهرمان لیگ برتر شویم. آقاکریم اسطوره فوتبال 
ایران و باشگاه پرسپولیس است و همه می دانند که چه شخصیت بزرگ 
و قابل احترامی دارد. قطعا بعد از اینکه آقاکریم هدایت تیم را برعهده 
گرفت، شرایط تغییر کرد و ما توانســتیم اتفاقات خوبی  رقم بزنیم و 
تیم از لحاظ روحی در وضعیت بهتــری قرار گرفت. این 6امتیازی که 
در این دوبازی به دســت آوردیم، در ادامه فصل خیلی به پرسپولیس 

کمک می کند.

    فکر می کنی چرا گاریدو خداحافظی زودهنگامی با 
پرسپولیس داشت؟

من ترجیح می دهم در مورد این مسائل صحبت نکنم. به هر حال باشگاه 
تصمیم گرفت کادرفنی تغییر کند. من یک بازیکن هستم و باید تمرکز 

روی فوتبالم باشد.

    ولی به نظر می رسد چالش هایی را با گاریدو داشتی و 
شاید الان بهتر بتوانی در این زمینه توضیح بدهی؟

من دوســت ندارم به گذشــته برگردم و می خواهم تمام تمرکزم روی 
آینده باشد.

    می دانی کــه در این مدت حــرف و حدیث ها و 

حاشیه های زیادی درست شد و شــاید الان زمانش باشد که 
صحبت کنی؟

وقتی چیزی مربوط به گذشته است، نباید در موردش صحبت کرد. یک 
بازیکن در طول فصل ممکن است شرایط سخت و آسان را تجربه کند 
ولی مهم این است که بتوانیم از گذشــته درس بگیریم و به فکر آینده 

باشیم.

    در بازی آخر هم بازوبند کاپیتانی را بر بازو بستی.
این یک اتفاق بزرگ و باورنکردنی بود. نمی دانم چطور باید احساس خودم را 
بیان کنم. حتما می دانید که در گذشته بزرگان زیادی این بازوبند را بر بازو 
بسته اند و افتخار می کنم که این بازوبند به عنوان یک کوچک تر در دست من 

بود. من از پوشیدن پیراهن این تیم بزرگ بهترین احساس را دارم.

    در یک مصاحبه گفته بودی که بقیه تیم ها تلاش 
نکنند، چون جام قهرمانی برای پرسپولیس است. ظاهرا خوب 

بلدی برای حریفان کری بخوانی؟
من برای هیچ تیمی کری نمی خوانم و همه تیم ها برای من قابل احترام 
هستند. همه می دانند پرسپولیس در این سال ها بیشترین قهرمانی را 
به دست آورده است و مطمئن باشید این فصل هم شانس اول قهرمانی ما 
هستیم. ژن قهرمانی همیشه در پرسپولیس وجود دارد و بازیکنان تیم 
ما عادت به رقم زدن اتفاقات بزرگ دارند. مطمئن باشید ما به چیزی جز 

قهرمانی راضی نیستیم ولی به رقیبان هم احترام می گذاریم.

    سپاهان و تراکتور هم نتایج خوبی گرفته اند. فکر 
نمی کنی آنها رقیبان جدی پرسپولیس هستند؟ 

هر تیمی برای خودش شــانس قهرمانی قائل اســت ولی ما فقط روی 
بازی های خودمان تمرکز داریم. در همین چند سال گذشته وقتی در 
کورس قهرمانی بودیم، صدر جدول را از دســت دادیم و خیلی ها فکر 
 کردند که کار پرسپولیس تمام است، اما دوباره بلند شدیم و جام را در 
دست گرفتیم. در واقع جام آوردن عادت پرسپولیس است و می خواهیم 

امسال هم هواداران را خوشحال کنیم.

    در بازی سوپرجام باید با سپاهان روبه رو شوید. فکر 
می کنی باخت در لیگ برتر را جبران می کنید؟

مــا در لیگ هم بدشانســی 
آوردیم و متأسفانه اخراجی 

دادیم که همین موضوع 
باعث شــد بــازی را 

کنیــم.  واگــذار 
سوپرجام یک بازی 
متفاوت اســت و 
می خواهیم در این 

هوش و تمرکز بالا بازی جام قهرمان شویم. باید با 
کنیم تا بهترین اتفاقات ممکن برای ما رخ دهد.

    پرسپولیس برای نیم فصل دوم 
تقویت می شود؟ 

این موضوعی است که به باشــگاه و کادرفنی 
مربوط می شــود ولــی امیدوارم بــا یک تیم 
پرقدرت و سرحال نیم فصل دوم را شروع کنیم.

 گـــــاریـــــدو؟  گـــــاریـــــدو؟ 
به گذشته برنمی گردمبه گذشته برنمی گردم

به تصمیم 
آقاکریم احترام بگذاریم

کنعانــی زادگان در مــورد اینکه کریــم باقری 

حاضر نشده سرمربیگری پرســپولیس را بپذیرد، 

می گوید:»آقاکریم خودش بهترین تصمیم گیرنده است 

و ما باید به تصمیمش احترام بگذاریم و نباید بیش از این 

او را تحت فشار قرار دهیم. آقاکریم با مدیران باشگاه 

مدام در ارتباط اســت و امیدوارم بهترین تصمیم 

ممکن برای پرسپولیس گرفته شود. ما در جدول 

شرایط خوبی داریم و باید نیم فصل دوم را 

با بهترین فرم ممکن شروع 

کنیم.«
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